
Nezaupanje do logističnega holdinga ni nič manjše, dvomi pa so še bolj utemeljeni

BRDO ► Veliko skeptikov in malo
zagovornikov - takšno je bilo vzdušje
na včerajšnji konferenci o slovenskem
logističnem holdingu na Brdu, na ka-
teri so strokovnjaki iz logistične pa-
noge orisali svoje poglede na predlog
povezovanja Slovenskih železnic, Luke
Koper in Intereurope.

Premierja Boruta Pahorja je pre-
senetila polemika ob pogledih na idejo
logističnega holdinga, a se ne želi pre-
nagliti. "Čez mesec in pol ali dva bomo
pripravili še drugo konferenco. V tem
času bomo pripravili odgovore na
vprašanja, ki ostajajo odprta," pravi
Pahor.

Pravno področje je prvo sporno po-
lje, meni Igor Jakomin, državni se-
kretar na ministrstvu za promet. Pro-
jekt holdinga se mu zdi vprašljiv z
vidika evropske zakonodaje, upošte-
vati je treba tudi male delničarje, ki bi
jih tako ali drugače umaknili iz pod-
jetij, ki naj bi sestavljala trojček. ► 2-3
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